

## Αρκαδικό Ωδείο

Το 'Αρκαδικό Ωδείο' ξεκίνησε την λειτουργία του τον Φεβρουάριο του 2007. Από την αρχή της λειτουργίας του ο κόσμος της τοπικής κοινωνίας και των γύρω χωριών το αγάπησε για τον σεβασμό του στον μαθητή και το υψηλό επίπεδο σπουδών σε πλήθος μουσικών οργάνων (κλασικών, μοντέρνων και παραδοσιακών). Ήδη από τα πρώτα χρόνια λειτουργίας του δίνει τα πρώτα Πτυχία (κυρίως Ανώτερων θεωρητικών), ενώ δύο μαθητές που έχει προετοιμάσει για την σχολή Μουσικών σπουδών του Πανεπιστημίου έχουν επιτύχει και οι δύο. Ο Διευθυντής του Ωδείου κος Σταύρος Κουτίβας με σπουδές στην Ανώτατη Μουσική Ακαδημία του Μονάχου αλλά και το ψηλό επίπεδο και ήθος όλων των συνεργατών του είναι εγγύηση για την σωστή εκμάθηση οποιουδήποτε οργάνου και θεωρητική κατάρτιση.

Το 'Αρκαδικό Ωδείο' εκτός από τα ατομικά μαθήματα σε όποιο όργανο επιλέξει ο μαθητής, έχει να επιδείξει σημαντική καλλιτεχνική παρουσία και με τα μουσικά του σύνολα (Μοντέρνο, Λαϊκό και παιδική χορωδία) τα οποία με το ανάλογο πρόγραμμα έχουν εμφανιστεί σε διάφορους χώρους για ζωντανές παρουσιάσεις αποσπώντας θετικότερα σχόλια και δίνοντας την δυνατότητα στα νέα παιδιά να εκφραστούν σε ένα είδος μουσικής που τους είναι πιο οικείο.

Το 'Αρκαδικό Ωδείο' έχοντας κλείσει σήμερα πάνω από δέκα χρόνια λειτουργίας βλέπει προς τα πίσω με περηφάνεια για τους μαθητές που έχουν ήδη φοιτήσει (μερικοί είναι ήδη επαγγελματίες), αλλά ατενίζει με αισιοδοξία και σιγουριά το μέλλον για τους σπουδαστές που ήδη φοιτούν και πρόκειται να φοιτήσουν αργότερα.

## 'Arkadiko Odeio'

'Arkadiko Odeio' started its operation on February 2007. Since the very beginning of its operation, 'Arkadiko Odeio' became very popular amongst the people of the local community and the neighboring societies, due to its high education level at every taught musical instrument (classical, modern and folk-rock) as well as to the respect that shows to all and every individual student.

Many students have graduated from 'Arkadiko Odeio' since the early years of its operation (they have received mainly degrees in higher theoretical studies) whereas two of its students have succeeded in their exams entering the University Music Academy.

The director of 'Arkadiko Odeio' is Mr. Stavros Koutivas who is a proficient musician and has received high degrees from Greek music academies as well as from the prestigious Music Academy of Munich. Together with the professionalism, ethos and high standards of his associates, they guarantee the correct and high standard tutorial of all the taught musical instruments together with the appropriate theoretical training.

At 'Arkadiko Odeio', someone could select to participate either as a student of an individual musical instrument or as a member of a music group-choir (modern, folk-rock or Children's Choir). These music groups help particularly young children to better express their abilities through a kind of music which they are more familiar with. Also, these groups have demonstrated a significant presence in many artistic places and have received remarkable approbation and applauses. 'Arkadiko Odeio' having already operated for more than ten years, is very proud of all of its students that either have graduated or still study and gazes with solid optimism and confidence at future that can provide the same quality studies to all of its prospective students.

## Arkadiko Odeio – Musikschule Astros

Die Musikschule Astros begann mit der Ausbildung im Februar 2007. Von Beginn an war sie unter den Jugendlichen in der ganzen Region sehr beliebt, da sie bei jedem unterrichteten Instrument ein hohes Ausbildungsniveau garantiert (klassisch, modern, folk-rock) und auf die individuellen Veranlagungen der Schüler eingeht.

Viele Studenten konnten bereits ihren Abschluss machen (vor allem in höheren theoretischen Studien), zwei von Ihnen haben die Aufnahmeprüfung zur Fortsetzung Ihrer musikalischen Ausbildung an der Musikhochschule bestanden.

Der Leiter der Musikschule Astros ist Herr Stavros Kotivas, ein erfahrener Musiker, der hohe Abschlüsse sowohl an nationalen Musikhochschulen als auch an der renommierten Münchener Musikhochschule erworben hat. Auf Grund seiner Professionalität, dem Ethos und den hohen Standards garantiert das Lehrerkollegium die korrekte und qualitativ hochwertige Ausbildung an allen unterrichteten Musikinstrumenten zusammen mit der entsprechenden theoretischen Ausbildung.

In der Musikschule Astros haben die Schüler die Wahlmöglichkeit zwischen Einzelunterricht und/oder der Teilnahme an Musikgruppen (Modern, Folkrock, Kinderchor). Diese Musikgruppen helfen vor allem kleineren Kindern, ihre Fähigkeiten in einer Art vertrauter Musik zur Geltung zu bringen. Auch sind gerade diese Musikgruppen bei vielen künstlerischen Veranstaltungen aufgetreten und erhielten beachtliche Anerkennung und Applaus.

Arkadiko Odeio – Musikschule Astros ist bereits seit mehr als zehn Jahren tätig und stolz auf all seine Studenten, die entweder ihren Abschluss gemacht haben oder noch studieren und mit gesundem Optimismus und Zuversicht in die Zukunft blicken. Wir freuen uns über alle zukünftigen Studenten und werden ihnen das gleiche hohe Ausbildungsniveau bieten.